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1. Realizacija 2017 

Od planiranog za 2018 od strane Grada Labina do sada nije bilo realizacija. Kako smo informirani od 

strane Grada sve će se realizirati u 4Q2017. Razlog: organizacija rada na nivou Grada Labina gdje se 

najprije priprema sve potrebno za sezonu pa se kasnije obrađuju ostali zahtjevi. 

Od sredstava Mjesnog odbora Labin Kature saniran je zid na košarkaškom igralištu za što je utošeno 

ukupno 1.500 kn. Preostali iznos sredstava je 5.500 kn. Svi se slažu da se sredstva ulože u sadnju 

drveća na novom parku tzv. Fitness park te u sanaciju stepenica između zgrada Sv.Mikule 25 i Istarska 

26. 

 

2. Planovi do kraja 2017 

Kako je ranije dogovoreno, prisutni članovi se slažu da prioriteti ostanu: 

2.1. Odvodnja kod Labinece 

2.2. ByPass do Ulica Istarska 16 

2.3. Ležeći policajci na potezu od Prilaz Griža do prilaz Vetva 

2.4. Klupica Prilaz kršin 3 

2.5. Prilaz Valaza 6-8 – sanacija stepenica – samo podloge 



Iz Grada trvrde da će realizaciji ići po planu te da će se u Studenom krenuti s radovima na ovodnji kod 

Labinece i izradi ByPassa. 

Projekt postavljanja ležećih policajaca je također u postupku te se čeka odobrenje od policije. 

Kod realizacije točaka 2.4 i 2.5 (postavljanje klupice i sanacija stepenica ) ne očekuju se problemi. 

 

3. Konzultacije sa građanima za Proračun 2018 

Kontaktirani smo od Grada Labina u kojem nas obavještavaju da će se 22.09.2018 održati konzultacije 

s građanima. MO Labin Kature će kao i lani putem facebook stranice i sms-a pozvati sve predstavnike 

stanara te ih zamoliti da o istom obavijeste svoje suvlasnike zgrada.  

 

4. Ostalo 

4.1. Trg Kature 

Kako je bilo dogovoreno na sjednici Mjesnog odbora Labin Kature 03/2017 od 22.06.2017 , prema 

Gradu Labinu poslan je zahtjev u kojem se traži da se trgu na Katurama koji se nalazi na potezu od 

Caffe bar Astoria do Prilaz Vetva dodjeli naziv Trg Kature. Zahtjev je poslan 11.08.2017 godine na 

Gđu. Anamariju Lakšić, Pročelnicu  Upravnog   odjela  za prostorno  uređenje, zaštitu okoliša i gradnju 

Grada Labina.  

Upravnog   odjela  za prostorno  uređenje, zaštitu okoliša i gradnju Grada Labina pokrenut će 

propisanu proceduru potrebnu za upućivanje prijedloga Gradskom vijeću. O svim novostima biti 

ćemo obaviješteni. 

4.2. Rampa za invalide ispred parkirališta na Katurama 

Obnova parkirališta ispred Marketa  na Katurama je završena, ali ne kako je bilo planirano projektom 

tj. Rampa za invalide nije izgrađena. Radi iste Mjesni odbor Labin Kature je putem maila kontaktirao 

Upravni   odjel  za prostorno  uređenje, zaštitu okoliša i gradnju Grada Labina koji kaže:  

„Poštovana, 

Projektom je sukladno pravilima struke  rješavan prostor neovisno o vlasništvu pa je tako 

obuhvaćena i rampa koja se nalazi na zemljištu u vlasništvu tvrtke Jedinstvo.  Prijedlog rampe je 

jedno od mogućih rješenja. Grad Labin ne može financirati nešto što je na tuđem zemljištu i 

obveza  je vlasnika tog zemljišta odnosno vlasnika poslovnog prostora.  Grad je izvršio svoju obvezu i 

izmjestio kiosk i time oslobodio prostor ispred objekta.  Također  na javnom parkiralištu uređen 

je  potreban broj parkirališnih mjesta za osobe sa posebnim potrebama. Stoga Vas upućujemo da se 

za rampu za pristup u trgovački centar  obratite vlasniku - tvrtki Jedinstvo .„ 

Mailom smo kontaktirali i  G.Elvina Kršulju, direktora Jedinstva koji nam se očitovao telefonom te 

izjavio da se izrada rampe za invalide planira u prvoj polovici 2018 godine. 

 



4.3. Događanja do kraja godine 

Za kraj godine članovi  Mo neće planirati nikakve evente koji uključuju građane, ali se ideja prebacuje 

za prosinac 2018.  

 

Sljedeći sastanak: konzultacije s građanima 22/09/2018 

 

 

 

 

 

 


